
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Informacija apie Beatričės namus 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/  
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Apie Beatričės namus 

Beatričės namai yra muziejaus pavadinimas. 

Beatričės namai 

yra Vilniaus miesto muziejaus padalinys.  

Padaliniai yra skirtingos 

to paties muziejaus dalys. 

Padalinys yra pastatas, 

kuriame vyksta parodos.  

Tas pats muziejus 

gali turėti daug pastatų, 

kurie yra skirtingose vietose. 

 

Beatričės namai yra muziejus. 

Muziejus yra bute. 

Butas yra gyvenamajame name.  

 

Bute gyveno dainininkė Beatričė Grincevičiūtė.  

Beatričė bute gyveno nuo 1971 metų 

iki 1988 metų.   

Tai buvo maždaug prieš 40 ar 50 metų.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

2 

Bute yra 3 kambariai.  

2 kambariai atrodo taip, 

kaip paliko Beatričė.  

Kambariai, kurie atrodo 

taip, kaip paliko Beatričė, 

yra miegamasis ir svetainė. 

Kambariuose yra seni Beatričės daiktai ir baldai.  

 

Vienas kambarys yra naudojamas parodoms. 

Jame keičiasi parodos.  

Informacijos apie tai, 

kokios parodos vyksta muziejuje, 

ieškokite internetiniame puslapyje: 

https://vilniausmuziejus.lt/renginiai/?branch=22 

Paspauskite mėlyną tekstą 

ir Jums atsidarys internetinis puslapis. 

 

Kambaryje yra pianinas. 

Muziejaus lankytojai gali groti pianinu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://vilniausmuziejus.lt/renginiai/?branch=22
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Beatričė turėjo regos negalią, 

ji negalėjo matyti.  

Beatričė labai gražiai dainavo.  

Beatričė svajojo būti dainininke.  

Beatričei kartais buvo sunku, 

dėl to, kad ji negalėjo matyti. 

Beatričės svajonė būti dainininke išsipildė.  

Ji dainavo koncertuose.  

Beatričės dainas grojo per radiją.  

 

Beatričė turėjo daug draugų.  

Beatričės draugai buvo: 

• dailininkai 

• muzikantai 

• mokslininkai 

Į Beatričės butą dažnai ateidavo svečių.  

Beatričė svečius vaišindavo kava.  

 

Muziejuje galite sužinoti apie: 

• Dainininkę Beatričę ir jos butą 

• Vilniaus kultūrą tuo metu, 

kai čia gyveno Beatričė. 

Beatričė gyveno sovietmečiu. 

Tai reiškia, kad tuo metu Lietuva buvo 

Sovietų Sąjungos dalis. 

• Gyvenimą su regos negalia. 
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Muziejuje galėsite:  

• liesti kai kuriuos daiktus 

• klausyti muzikos 

• išgerti kavos  

 

Muziejuje vyksta edukaciniai užsiėmimai. 

Edukaciniuose užsiėmimuose galite: 

• sužinoti kažką naujo 

• išmokti kažką naujo 

• išbandyti įvairias veiklas 

 

Muziejus kviečia visus žmones. 
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Adresas 

Muziejaus adresas yra A. Vienuolio gatvė 12. 

Antano Vienuolio gatvėje 

yra atminimo lenta su Beatričės vardu. 

Atminimo lenta yra ant pastato. 

Lentoje parašytas tekstas apie Beatričę. 

 

 

 

 

Įėjimas į muziejų yra vidiniame namo kieme.   

 

 

 

 

Prie laiptinės durų reikia paspausti mygtuką 1. 

Tada jus pasitiks muziejaus darbuotoja. 

Muziejus yra pirmame aukšte. 
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Atvykimas 

Beatričės namai yra Vilniaus centre. 

Galite atvykti: 

• pėsčiomis 

• dviračiu 

• viešuoju transportu 

• automobiliu  

 

Autobusu arba troleibusu: 

Artimiausia stotelė 

yra „Operos ir baleto teatras“. 

Čia važiuoja: 

• autobusai: 43, 46, 52, 56 

• troleibusai: 4, 10, 17 

 

Automobiliu: 

Automobilių stovėjimo aikštelė 

yra priešais muziejų, 

Antano Vienuolio gatvėje. 

Tai yra mėlyna parkavimo zona. 

Vienos valandos kaina yra 1 euras 50 centų. 

 

 

 

 



 

7 

Žmonės su negalia 

gali automobilį palikti tam skirtose vietose.  

Stovėjimo vietos, 

skirtos asmenims su negalia, 

yra Jakšto ir Lelevelio gatvėse.  

Stovėjimo vietas rasite čia: 

• Jakšto gatvė 2  

• Jakšto gatvė  5 

• Jakšto gatvė 12 

• Lelevelio gatvė 1 

 

Darbo laikas 

Muziejaus darbo laikas yra toks:  

• Pirmadienį muziejus nedirba. 

• Antradienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos.  

• Trečiadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Ketvirtadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Penktadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Šeštadienį dirba nuo 11 valandos 

iki 19 valandos. 

• Sekmadienį dirba nuo 11 valandos 

iki 19 valandos. 
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Valstybinių švenčių dienomis muziejus nedirba.  

Valstybinės šventės, 

kurių metu muziejus nedirba yra: 

• sausio 1 diena 

• vasario 16 diena 

• kovo 11 diena 

• Velykų diena  

Velykų diena kiekvienais metais yra skirtinga. 

• gegužės 1 diena  

• birželio 24 diena 

• liepos 6 diena 

• rugpjūčio 15 diena 

• lapkričio 1 diena 

• lapkričio 2 diena 

• gruodžio 24 diena 

• gruodžio 25 diena 

• gruodžio 26 diena 

Per motinos dieną ir tėvo dieną muziejus dirba. 
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Ką daryti, jeigu norite aplankyti 

Beatričės namus? 

Jeigu norite aplankyti Beatričės namus, 

jums reikia nusipirkti bilietą. 

Kai kurie žmonės 

gali muziejuje lankytis nemokamai.  

Pavyzdžiui,  

asmenys su negalia ir juos lydintys asmenys. 

Kas dar muziejuje gali lankytis nemokamai 

yra parašyta čia: 

https://vilniausmuziejus.lt/bilietai/ 

Paspauskite mėlyną tekstą, 

Ir Jums atsidarys internetinis puslapis. 

 

Bilietų kainos 

 

Bilieto kaina yra 5 eurai  

Bilieto kaina su nuolaida yra 2 eurai 50 centų. 

 

 

 

 

 

 

https://vilniausmuziejus.lt/bilietai/


 

10 

Informacija apie muziejaus lankymą: 

 

Ramesnės valandos ir erdvės 

Muziejus yra: 

• mažas 

• jaukus 

• tylus 

Dažniausiai muziejuje būna mažai žmonių. 

Muziejuje nėra ryškių šviesų.  

Jei norite atvykti ramesniu metu, 

paskambinkite telefonu +370 678 83 655. 

Mes pasiūlysime Jums ramų laiką. 

 

Judėjimas 

Muziejus yra pirmame aukšte. 

Muziejuje nėra laiptų. 

Muziejuje yra slenksčiai.  

Muziejaus kambarių durys yra skirtingo pločio.  

Muziejuje nėra tualeto, 

 skirto žmonėms su judėjimo negalia.  

 Muziejaus tualeto kambarys yra labai siauras. 

 Muziejuje nėra patogu judėti su vežimėliu. 

Jeigu Jums reikia pagalbos, 

susisiekite telefonu +370 678 83 655. 
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Gyvūnai vedliai 

Muziejuje galima lankytis su gyvūnu vedliu.  

 

Daugiau informacijos apie prieinamumą rasite 

čia: 

https://vilniausmuziejus.lt/prieinamumas/  

Paspauskite mėlyną tekstą 

ir Jums atsidarys internetinis puslapis. 

 

Kur rasti daugiau informacijos? 

 

Galite skambinti telefonu +370 678 83 655 

 

 

Arba rašyti elektroniniu paštu 

renata@vilniausmuziejus.lt  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://vilniausmuziejus.lt/prieinamumas/
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